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§ 4  

Svar på remiss om program för HBTQ-frågor 2014-2017  

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på remissen.  

 
Ärendet 

Stockholms stad har genom Vision 2030 tydliggjort ambitionen om att 

Stockholm ska vara en stad i världsklass. Det innebär en mänsklig 

stad som bejakar alla människors rätt och okränkbara frihet till att 

utvecklas och vara den man är.  

Som ett led i detta arbete ska ett stadsövergripande HBTQ-program 

antas av kommunfullmäktige. Programmet syftar till att motverka 

diskriminering på grund av sexuell läggning och synliggöra HBTQ-

personers behov för att säkerställa ett gott bemötande i alla 

verksamheter. Samt att öka förståelsen för och kunskapen om HBTQ 

hos de medarbetare som dagligen möter stockholmarna. 

Genom att arbeta utifrån områdena; bemötande, synliggörande och 

kompetens, ska erfarenheter och kunskaper tillvaratas för att 

värdesätta den mångfald som olika, kön, ålder, sexuell läggning, 

etnicitet, trosuppfattning och funktionsnedsättning utgör hos 

medarbetare och stockholmare.  

Förvaltningen ställer sig positiv till förslag om program för HBTQ-

frågor 2014-2017. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 augusti 2014. 

Dnr 371-2014-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S), Jonas Ljungstedt (V) lade 

fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig 

bakom det. 

 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) föreslog gemensamt för (MP) att 

nämnden skulle återremittera ärendet.  

 

 

 

      

                               forts … 
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forts § 4 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 

återremitteras. Stadsdelsnämnden beslutade att avgöra ärendet idag. 

 

Ordföranden ställde därefter proposition på FP+M:s förslag och fann 

att nämnden hade beslutat att anta det. 

         
Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Jonas 

Ljungstedt (V), Emanuel Öz (S) och Rune Olofsson (S) till förmån för 

eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

1. I huvudsak bifalla förvaltningens förslag till yttrande 

2. Dessutom framföra följande 

 

Äntligen kommer förslag till program/policy för HBTQ-frågor, som vi 

föreslår att programmet ska kallas. Båda våra partier har under 

mandatperioden motionerat till kommunfullmäktige i frågan.  

Förvaltningens förslag till kompletteringar är viktiga. Målen ska 

givetvis också innefatta medarbetare som förvaltningen föreslår, men 

även andra verksamma i staden som inte är boende (och inte 

besökare) bör ingå, exempelvis näringsidkare som bemöter besökare, 

turister och boende. Det är självklart att programmet/policyn måste 

ställa samma krav på alla verksamheter som finansieras av kommunen 

oavsett driftsform. 

Vi vill också komplettera programmet med ett barnpersperspektiv, 

förskola, skola, öppen förskola, parklek, fritidsgård etc är viktiga 

verksamheter i arbetet med respekten för och främjandet av 

grundläggande mänskliga rättigheter. 

För att programmet ska få genomslag måste en konkret 

genomförandeplan tas fram. Som förvaltningen framhåller är det 

viktigt med kompetensutveckling. Staden måste också ordna 

regelbundet återkommande utbildningar för de anställda. Det behövs 

också en strukturerad uppföljning och utvärdering. 

Det är också värdefullt att ha samarbete med organisationer som 

tillvaratar HBTQ-personers rättigheter, till exempel RFSL som kan 

vara behjälplig med att HBTQ-certifiera stadens verksamheter”. 

 

 

 

 

                                      forts … 
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forts § 4 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Derya 

Uzel (MP) till förmån för eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Att återremittera ärendet”. 

 

       __________________ 

 

 


